



Praxis Mandrel

Use: Insert the mandrel shank into the chuck of the contra-angle handpiece. Install the finishing/polishing device on the mandrel. **Compatible with:** Praxis discs. **Connection with contra-angle:** The Praxis Mandrel is manufactured in compliance with specifications from the rule ISO 1797:2017.

Warnings, precautions and restrictions:

Professional use only. The use of the mandrel or discs with similar products is of the user's sole responsibility. To avoid an accidental swallowing of this product, it is necessary the application of a total isolation technique of the operator field. If there is proven allergy to any of its components, the product must not be used. Wear protective goggles to shield against particles (Dentists and patients). Use of a rubber dam is highly recommended to avoid the potential ingestion of dental materials or other debris. Rotating devices must be handled with care and control to avoid injury to the patient. Contact with soft tissues (skin, gingiva, mucosa) may result in injury to the tissue. Any serious incident related to the device should be reported to the manufacturer and the competent authority of the Member State in which the user and/or patient is established. **Cleaning and Sterilization:** **Cleaning:** Carry out the cleaning with the aid of water and enzymatic detergent 4 enzymes (Amylase, Protease, Lipase and Carbohydrase) and with pure pH range between 6.5 - 7.5. Prepare the dilution solution according to the manufacturer's instructions. The water should be potable. For best effectiveness, it is recommended that the temperature be between 40°C and 55°C. Submerge the product and leave in contact for 5 minutes with the solution. Remove parts and rinse under running water for at least 10 seconds. Dry the piece with absorbent paper or disposable wipes. **Sterilization:** The mandrel should be autoclaved (126°C, 16min), after each patient. **Reprocessing Limits:** Repeated processing has minimal effect on the mandrel due to its composition. This is a reusable device. The manufacturer guarantees up to 240 reuses.

Inspection: Carefully inspect the mandrel to ensure that all debris has been removed. Observe damage / breakage of the product that would prevent proper operation and do not use in this case. **Composition:** Stainless steel. **Storage:** Store below 30°C (86°F), in a dry place, protected from light.



Praxis Mandrin

Usage: Insérez la tige du mandrin dans le mandrin du contre-angle. Installez le dispositif de finition/polissage sur le mandrin. **Compatible avec:** Praxis disques.

Connexion avec contre-angle: Le Praxis Mandrin est fabriqué selon les spécifications de la norme ISO 1797:2017. **Avvertissements, précautions et restrictions:**

Usage professionnel. L'utilisateur est entièrement responsable de l'usage du mandrin ou des disques avec des produits similaires. Nous recommandons que l'utilisation du produit soit toujours accompagnée de l'isolation absolue du champ opératoire, dans la mesure où des objets libres peuvent être déglutis ou aspirés accidentellement. Lorsqu'il existe une allergie prouvée à un des composants, le produit ne doit pas être utilisé. Utilisez une protection oculaire pour vous protéger contre les particules (Dentistes et patients). L'utilisation d'une barrière dentaire est fortement recommandée pour se protéger contre l'ingestion potentielle de matériaux dentaires ou d'autres débris. Les dispositifs rotatifs doivent être manipulés avec soin et contrôle pour éviter de blesser le patient. Le contact avec les tissus mous (peau, gencive, muqueuse) peut endommager les tissus. Tout incident grave survenu en lien avec le dispositif devrait faire l'objet d'une notification au fabricant et à l'autorité compétente de l'État membre dans lequel l'utilisateur et/ou le patient est établi. **Nettoyage et Stérilisation:** **Nettoyage:** Réaliser le nettoyage à l'aide d'eau et de détergent quadri-enzymatique (Amylase, Protéase, Lipase et Carbohydrazase) et dans une plage de pH pur entre 6,5 - 7,5. Préparez la solution de dilution conformément aux instructions du fabricant. L'eau devrait être potable. Pour une meilleure efficacité, il est recommandé que la température soit comprise entre 40°C et 55°C. Submerger les produits et les laisser en contact avec la solution durant 5 minutes. Retirer les pièces et les rincer à l'eau courante durant au moins 10 secondes. Séchez la pièce avec du papier absorbant ou des lingettes jetables. **Stérilisation:** Le mandrin doit être autoclavé (126°C, 16min), après chaque patient. **Limites de traitement:** Le traitement répété a un effet minimal sur le mandrin en raison de sa composition. Ce dispositif est réutilisable. Le fabricant garantit jusqu'à un maximum de 240 réutilisations.

Inspection: Inspectez soigneusement le mandrin pour vous assurer que tous les débris ont été enlevés. Observez les dommages/ruptures du produit qui empêcheraient un fonctionnement correct et ne les utilisez pas dans ce cas. **Composition:** Acier inoxydable. **Stockage:** Conserver jusqu'à 30°C (86 °F), dans un endroit sec et sous la lumière du soleil.

Ref.	Code	Contenu / Contenu
0.9911	0010000009	Praxis Mandrel - 1 piece / Praxis Mandrin - 1 pièce

Manufacturer: TDV Dental Ltda.

CNPJ 81.591.786/0001-60
XV de Novembro, 9944 | CEP 89107-000
Pomerode/SC - Brasil
Reg. ANVISA 10291220030
☎ 55 47 3395-6115
info@tdv.com.br | www.tdv.com.br

Resp. Técn.: Gisele K. Gruber
CREA/SC 179557-7



Obelis S.A
Bd. Général Wahis 53
1030 Brussels, Belgium
Tel: +(32) 2.732.59.54
E-mail: mail@obelis.net

